
Ο 
Ντανιέλ Ποντένσε, που βρίσκεται στον Ολυ-
µπιακό για δεύτερη συνεχόµενη σεζόν, µι-
λά στη Realnews για το πρώτο βήµα στην 

Ευρώπη αλλά και για τη δύσκολη συνέχεια που θέ-
λει τους Πειραιώτες να αντιµετωπίζουν την τουρ-
κική Μπασακσεχίρ για τα προκριµατικά του Τσά-
µπιονς Λιγκ. Ο Πορτογάλος εξτρέµ οριοθετεί τους 
στόχους της οµάδας του και στέλνει το µήνυµά του 
στον κόσµο. 

 Ντανιέλ, µια σπουδαία νίκη και πρόκριση στον 
επόµενο γύρο…

Ηταν ακόµη ένα βήµα στη διαδροµή µας προς 
τους οµίλους του Τσάµπιονς Λιγκ. Αυτή η νίκη µας 
έφερε πιο κοντά στον στόχο µας, όµως έχουµε α-
κόµη πολλά να κάνουµε για να τον πετύχουµε. Η-
ταν το λιγότερο που µπορούσαµε να κάνουµε και 
έχουµε ακόµη τέσσερα µατς µπροστά µας για να 
εκπληρώσουµε τον στόχο µας. 
 Επόµενος αντίπαλός σας είναι η Μπασακσεχίρ. 

Μια εκτίµηση των δύο αγώνων που ακολουθούν;
Νοµίζω πως η Μπασακσεχίρ είναι µια οµάδα πιο 
δύσκολη και πιο ποιοτική από τη Βικτόρια Πλζεν. 
Εχει αρκετούς γνωστούς ποδοσφαιριστές κλά-
σης, είναι η δεύτερη οµάδα του τουρκικού πρω-
ταθλήµατος. Αυτό σηµαίνει πως υπάρχει ποιότη-
τα. Θα πρέπει να δείξουµε την αξία µας, το ποδό-
σφαιρο που ξέρουµε να παίζουµε και να έχου-
µε το δικό µας πλάνο, ώστε να ξεπεράσουµε αυ-
τό το εµπόδιο. 
 Πόσο σηµαντικό είναι που µετά την πρόκριση 

επί της Πλζεν η οµάδα εξασφαλίζει τη συµµετοχή 
της έστω και στους οµίλους του Γιουρόπα Λιγκ;

Είναι πολύ σηµαντικό. Τώρα δεν υπάρχει πίεση για 
την παρουσία µας στις ευρωπαϊκές διοργανώσεις. 
∆εν παίξαµε απέναντι στην Πλζεν, όµως, για να εί-
µαστε στο Γιουρόπα Λιγκ. Θέλαµε την πρόκριση, 
για να παίξουµε στη διοργάνωση του Τσάµπιονς 
Λιγκ. Η θέλησή µας είναι ακόµη µεγαλύτερη για 
να πετύχουµε τον στόχο µας, έχουµε δρόµο ακό-
µα. Πρέπει να είµαστε ακόµη καλύτεροι από ε-
δώ και πέρα και οι απαιτήσεις είναι µεγαλύτερες.
 Τι περιµένεις από τον εαυτό του τη νέα χρο-

νιά, στη δεύτερη σεζόν σου µε τη φανέλα του Ο-
λυµπιακού;

Την πρώτη µου χρονιά στον Ολυµπιακό δεν κα-
τάφερα να εκπληρώσω τους στόχους µου, που 
ήταν να κατακτήσω το πρωτάθληµα, τίτλους και 
να παίξουµε στο Τσάµπιονς Λιγκ. ∆εν καταφέρα-
µε να πετύχουµε τον στόχο µας και φέτος θα πρέ-
πει να είµαστε ακόµη καλύτεροι. Εγώ, µε τη σειρά 
µου, θα πρέπει να είµαι καλύτερος µέσα στο γή-
πεδο, να προσπαθήσω πολύ περισσότερο. Θέλω 
να κερδίσω τίτλους και να παίξω στο Τσάµπιονς 
Λιγκ. Θα πρέπει να κάνω περισσότερα, να δου-
λέψω καλύτερα…
 Ενα µήνυµα για τον κόσµο σας για τον εντός έ-

δρας αγώνα µε την Μπασακσεχίρ;
Ο κόσµος µας µάς βοήθησε πολύ και στο πρώτο 
µατς στο γήπεδό µας, απέναντι στην Πλζεν. Ηταν 
µια ωραία βραδιά. Ο κόσµος µας είναι πάντα ε-
κεί για να µας υποστηρίζει, για να µας βοηθάει 
να παίρνουµε µεγάλες νίκες. Αυτό που ζητώ εγώ 
είναι να συνεχίσει έτσι. Με τη στήριξή του είµα-
στε ακόµη πιο δυνατοί. Θέλω ένα γεµάτο γήπε-
δο, µε πάρα πολύ θόρυβο. 
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Ο Τσίκο Ζεράλδες κάνει τη 
διαφορά στη φετινή Ενωση 
και δηλώνει αισιόδοξος για 
την ετοιμότητα της ομάδας 
στα επίσημα παιχνίδια 
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ΟΡΘΙΟΣ ΣΤΗΝ ΤΟΥΜΠΑ
Την πιο δύσκολη αποστολή 
στην Ευρώπη από τις ελληνικές 
ομάδες έχει ο ΠΑΟΚ και για 
τον Θανάση Καραγκούνη 
«κλειδί» στις μάχες με τον 
Αγιαξ θα είναι το πρώτο ματς

 ΣΕΛ. 43

O ΠΟΝΤΕΝΣΕ
µιλά στην «R»

δυνατά
«Είµαι βέβαιος 
ότι θα γίνουν δύο 
δυνατά παιχνίδια, 
στα οποία πρέπει 
να είµαστε 
πολύ καλοί και 
αποτελεσµατικοί 
για να 
αποκλείσουµε 
τον Ολυµπιακό», 
δηλώνει στην 
«R» ο µέσος της 
Μπασακσεχίρ, 
Στέφανο 
Ναπολεόνι

«Η Μπασακσεχίρ είναι µια οµάδα πιο δύσκολη
και πιο ποιοτική από τη Βικτόρια Πλζεν.

Θα πρέπει να δείξουµε την αξία µας, το ποδόσφαιρο
που ξέρουµε να παίζουµε και να έχουµε το δικό µας 

πλάνο, ώστε να ξεπεράσουµε αυτό το εµπόδιο»

«Η Μπασακσεχίρ είναι µια οµάδα πιο δύσκολη

«Θέλω τίτλους και 
Τσάµπιονς Λιγκ»

«Η ΑΕΚ θα 
αρέσει στον 
κόσμο της»
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